
Protokół z XXIX Sesji Rady Gminy 
z  dnia 24 kwietnia 2013r. 

 
Posiedzenie  rozpoczął o godzinie 16:15 Przewodniczący Rady Gminy Pan Henryk 

Lesiński, który stwierdził, że sesja jest prawomocna ze względu na quorum. 
 

W sesji udział wzięli radni: 
Marek Borowczyk 
Jarosław Bytniewski 
Rafał Drzewiecki 
Tadeusz Lammel 
Henryk Lesiński 
Tomasz Maćkowiak 
Jan Rajchelt 
Krzysztof Socha 
Andrzej Szymczak  
Krzysztof Świątczak 
Aleksandra Wojciechowska 
Maria Wilczyk 
oraz sołtysi: 
Bożena Karolczak 
Jolanta Fludra 
Czesław Książkiewicz 
Stanisław Lesiński 
Jan Mąderek 
Halina Michalak – Szczepaniak 
Eugeniusz Nowicki 
Ferdynand Nowicki 
Mirosława Rutkowska 
Grzegorz Siwek 
a także: 
Bogdan Kemnitz  - Wójt Gminy  
Genowefa Przepióra  - Zastępca Wójta/Sekretarz Gminy  
Mirosława Nowak  - Skarbnik Gminy  
Anna Woźniak - Tyczka - Radca Prawny  
Grażyna Frąckowiak – główna księgowa GOKIS 
Robert Mieśnik – Naczelnik Wydziału Rejestracji Zwierząt ARiMR 
  

Przewodniczący Lesiński poprosił o uczczenie minutą ciszy zmarłego Stanisława 
Dębowskiego wieloletniego radnego Gminy Kleszczewo. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad 
wcześniej i nie ma propozycji wprowadzenia do niego zmian. W związku z powyższym 
zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
 
Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie. 
2. Interpelacje radnych. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad z  poprzedniej Sesji.  

 



4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na ostatniej Sesji.  
5. Działalność Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Kleszczewie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2013rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kleszczewo na lata 2013-2024. 
9. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
10. Informacja przewodniczących komisji o tematyce posiedzeń. 
11. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
12. Zapytania i wolne wnioski. 
13. Zakończenie. 

 
Ad. 2 porządku posiedzenia 

Radni nie zgłosili interpelacji. 
 
Ad. 3 porządku posiedzenia 

Przewodniczący Lesiński poinformował, że do protokołu żaden z radnych nie zgłosił 
uwag. W związku z powyższym członkowie rady przeszli do głosowania nad jego 
przyjęciem.  
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych. 
Przeciw przyjęciu protokołu głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymał się 1 radny. 
 
Ad. 4 porządku posiedzenia 

Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas XXVIII Sesji Rady Gminy 
przedstawiła Pani Sekretarz i stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5 porządku posiedzenia 
 Temat działalności Agencji Modernizacji i Restrukturyzacji Rolnictwa na rzecz 
rolników przedstawił Pan Mieśnik. Poinformował on, że w 2012 roku ARiMR przyjmowała 
wnioski o: 
Ø płatności bezpośrednie 

- wpłynęło 6.242 wniosków, 
- zakończono obsługę 6.053 wniosków, 
- wypłacona kwota 105.686.378,88zł, 
Ø płatności ONW 

- wpłynęło 2.155 wniosków, 
- zakończono obsługę 2.033 wniosków, 
- wypłacona kwota 5.964.339,25zł, 
Ø płatności rolno - środowiskowe 

- wpłynęło 721 wniosków, 
- zakończono obsługę 640 wniosków, 
- wypłacona kwota 15.966.714zł, 

W roku bieżącym wpłynęła następująca ilość wniosków: 
Ø płatności bezpośrednie 1067 wniosków, 
Ø płatności ONW 329 wniosków, 
Ø płatności rolno – środowiskowe 56 wniosków. 

Pan Mieśnik podkreślił, że wnioski wraz z załącznikami składane mogą być osobiście 
lub przez osobę upoważnioną, listem poleconym lub pocztą kurierską do biura powiatowego 
ARiMR właściwego ze względu na miejsce zamieszkania albo siedzibę wnioskodawcy. 

 



Informację o możliwości składania w danym roku kalendarzowym wniosków o pomoc podaje                    
do publicznej wiadomości Prezes Agencji na stronie internetowej www.arimr.gov.pl. 
Uzyskanie wsparcia przebiega dwuetapowo. Najpierw wymagane jest złożenie wniosku                 
o pomoc. Jeżeli wnioskodawca otrzyma decyzję pozytywną, wówczas po zrealizowaniu usług 
doradczych i opłaceniu faktur powinien w tym samym biurze powiatowym ARiMR złożyć 
wniosek o płatność w terminie 12 miesięcy od dnia, w którym decyzja o przyznaniu pomocy 
stała się ostateczna. 
 Przewodniczący Lesiński zapytał czy wnioski składane osobiście w biurze 
powiatowym ARiMR są w chwili przyjęcia poddawane wstępnej ocenie ich poprawności? 
 Pan Mieśnik odpowiedział, że każdy wniosek zanim zostanie wprowadzony                  
do systemu jest wstępnie weryfikowany. 
 Przewodniczący Lesiński zapytał o liczbę rolników, którzy w bieżącym roku wystąpili 
z wnioskami o dofinansowanie modernizacji gospodarstw? 
 Pan Mieśnik wyjaśnił, że nabór zakończono w przeddzień posiedzenia sesji więc nie 
jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. 
 Przewodniczący Lesiński zapytał także czy wnioski rolników z terenu Gminy 
Kleszczewo mogą być składane w biurze powiatowym w Środzie Wielkopolskiej? 
 Pan Mieśnik odpowiedział, że tak, chociaż docelowo i tak są one przesyłane                    
do Poznania. 
 Radny Lammel zapytał czy z otrzymanej premii dla młodego rolnika rozliczyć               
się należy w ciągu 3 lat od decyzji o jej przyznaniu czy też termin ten biegnie od momentu 
wypłaty środków? 

Pan Mieśnik wyjaśnił, że są to 3 lata od wypłaty pieniędzy. 
 W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Lesiński przeszedł                       
do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6 porządku posiedzenia 

Projekt Uchwały Nr XXIX/220/2013 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Kleszczewie przedstawiła główna 
księgowa GOKIS Pani Grażyna Frąckowiak. 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń komisji. 
Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                    

do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/220/2013 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 7 porządku posiedzenia 

Projekt Uchwały Nr XXIX/221/2013 w sprawie zmiany budżetu na rok 2013 
przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik przekazała radnym nowy projekt uchwały, który 
zawiera zmiany budżetowe po uwzględnieniu wpływu środków stanowiących dofinansowanie 
modernizacji GOKIS. Pani Skarbnik omówiła szczegółowo zmiany, które nie były 
przedmiotem obrad komisji.  

W dziale 71095 zmniejszono plan o 59.300zł w związku z zadaniem 
„Zagospodarowanie terenu centrum miejscowości Gowarzewo wraz z remontem świetlicy,  
na podstawie aneksu na dofinansowanie z 9.01.2013r.”. 

W dziale 92195 wprowadzono 441.429zł. Zmiana dotyczy „Przebudowy i modernizacji 
GOKIS w Kleszczewie etap I i II.” 

Zmiana stanowi łączną kwotę 382.129zł, która zostaje przeznaczona na: 
Ø w dziale „ transport i łączność”: 

 



o drogi publiczne gminne  
- zakup materiałów i wyposażenia 20.000zł, 
- zakup usług remontowych 20.000zł, 
- zakup usług pozostałych 20.000zł, 

Ø w dziale „oświata i wychowanie”: 
o przedszkola  

- wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 13.585zł, 
Ø w dziale „gospodarka komunalna i ochrona środowiska”: 

o  gospodarka odpadami  
  - zakup usług pozostałych 12.000zł, 

o zakłady gospodarki komunalnej  
- dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 
realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych samorządowych zakładów 
budżetowych (zakup kosiarki) 64.150zł, 

Ø w dziale „kultura i ochrona dziedzictwa narodowego”: 
o pozostała działalność 

- wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych - zakup wyposażenia                     
do przebudowanego GOKIS 150.000zł, 

Ø w dziale „kultura fizyczna” 
o pozostała działalność 

  - zakup usług pozostałych - bieżące utrzymanie boisk 20.000zł, 
- wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych - budowa boiska treningowego 
i ogrodzenie boiska w Kleszczewie 62.394zł. 

W § 1 ust 7 uchwały wprowadzono nowe brzmienie zapisu dotyczącego realizacji 
zadań określonych w programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych              
i w gminnym programie przeciwdziałania narkomanii. Na ten cel przeznacza się środki                
uzyskane z tytułu udzielonych zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w wysokości 
90.000zł, z wpłat rodziców za udział dzieci w zajęciach 10.000zł oraz z rozliczeń środków           
z lat ubiegłych 20.715zł.  

Radny Drzewiecki zapytał dlaczego o 12.000zł zwiększono środki na usuwanie 
azbestu? 

Pani Skarbnik poinformowała, że są to środki na sporządzenie inwentaryzacji azbestu 
na terenie gminy. Kwota 8.000zł na mocy uchwały nr XXVIII/214/2013 z dnia 27 marca 
2013 przeznaczona na realizację zadania w zakresie usuwania  i unieszkodliwiania wyrobów 
zawierających azbest na terenie gminy pozostaje bez zmian. 

Pan Wójt wyjaśnił ponadto, że w ramach „Programu oczyszczania kraju z azbestu            
na lata 2009-2032” można pozyskać środki na wykonanie inwentaryzacji wyrobów 
zawierających azbest, uwzględniającą numery działek ewidencyjnych i obrębów 
ewidencyjnych. Wyniki dzięki temu pozyskane zasilą Bazę Azbestową prowadzoną przez 
Ministerstwo Gospodarki. Gmina Kleszczewo przystąpiła do konkursu „Azbest 2013”, 
którego rozstrzygnięcie, a tym samym wysokość ewentualnego wsparcia finansowego               
na realizację zadań wynikających z Programu, znane będzie na początku maja. 

Radny Drzewiecki zapytał czy programem tym objęci będą wszyscy mieszkańcy 
gminy czy jedynie mienie komunalne? 

Pan Wójt wyjaśnił, że zewidencjonowany zostanie azbest z całego terenu gminy 
Kleszczewo. 

Radni nie mieli więcej pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                       
do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

 



Uchwała Nr XXIX/221/2013 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 8 porządku posiedzenia 

Projekt Uchwały Nr XXIX/222/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kleszczewo na lata 2013-2024 przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik 
poinformowała, że w związku ze zmianą budżetu zmienia się także Wieloletnia Prognoza 
Finansowa.  
Zwiększeniu uległy następujące jej pozycje: 
-  w wierszu 1 dochody ogółem o 709.166zł, 
- w wierszu 1.1 dochody bieżące o 327.037zł, 
- w wierszu 1.2 i 1.2.2 dochody majątkowe o 389.129zł, 
- w wierszu 2 wydatki ogółem o 709.166zł, 
- w wierszu 2.1 wydatki bieżące o 417.843zł, 
- w wierszu 2.2 wydatki majątkowe o 291.323zł. 
Pozostałe zmiany to: 
- przesunięto zapis w wierszu 4.1 nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych do wiersza 4.2 wolne 
środki 
- w wierszu 6.2 i 6.3 wskaźnik zmniejszył się o 1,09%, 
- w wierszu 8.1 i 8.2 różnica zmniejszyła się o 90.806zł, 
- w wierszach od 9.1 do 9.4 i 9.6 wskaźnik zmniejszył się o 0,20%, 
- w wierszu 11.1 wydatki bieżące na wynagrodzenia zwiększono o 7.116zł, 
- w wierszu 11.3 i 11.3.1 zwiększono pozycje w 2013r. o 21.500zł, a w 2014r. o 9.000zł, 
- w wierszu 11.4 wydatki inwestycyjne kontynuowane o 225.979zł. 
 Wprowadzone zmiany do planu budżetu na 2013r. wpłynęły na zmianę wskaźników             
w trzech następnych latach tj.: 
-  w wierszu 9.7 wskaźnik zmniejsza się o 0,23% w latach 2014, 2015 i 2016, 
- w wierszu 9.7.1 wskaźnik zmniejsza się o 0,22% w roku 2014 i o 0,23% w roku 2015                 
i 2016.  

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł                      
do głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 12 radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych. 
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/222/2013 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 Ad. 9 porządku posiedzenia 
 Oceny zasobów pomocy społecznej dokonała w formie multimedialnej Pani 
Radzimska. Prezentacja ta zawiera następujące tezy: 
- w latach 2010-2012 z pomocy społecznej skorzystało ok. 9,7% – 10,2% kleszczewskiej 
społeczności,  
- z powodu bezrobocia pomocy udzielono ok. 2,4% - 2,7% mieszkańcom gminy, 
- wzrosła liczba rodzin zakwalifikowanych do pomocy z tytułu niepełnosprawności z 3,3%  
do 3,6%, 
- bezradność w sprawach opiekuńczo – wychowawczych i prowadzeniu gospodarstwa 
domowego dotknęła ok. 3,6% rodzin, 
- zmalała liczba rodzin zakwalifikowanych do pomocy z powodu alkoholizmu z 1,9%               
do 1,6%, 
- zwiększyła się potrzeba wspierania rodzin w związku z macierzyństwem z 2% do 3,1%, 
- zwiększył się odsetek potrzebujących pomocy w związku z przemocą w rodzinie z 0,2%           
do 0,5%. 

 



  Pani Radzimska poinformowała, że na rzecz niepełnosprawnych w Gminie 
Kleszczewo działa Klub Wsparcia Osób Niepełnosprawnych z Osobami Towarzyszącymi.  
Na terenie gminy funkcjonują świetlice środowiskowe w Tulcach i Kleszczewie,                               
a zapotrzebowanie na takie placówki jest także w Komornikach i Nagradowicach. Istnieje też 
potrzeba stworzenia Środowiskowego Klubu Samopomocy dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi. Projekt tego przedsięwzięcia przekazany został do Ministerstwa Pracy              
i Polityki Społecznej, nie ma jeszcze decyzji co do jego dofinansowania. 

Pani Radzimska poinformowała także, że o ok. 100.000zł rocznie wzrastają wydatki 
Ośrodka Pomocy Społecznej, a jego kadrę stanowią: 
- kierownik ze specjalizacją organizatora pomocy społecznej, 
- 3 pracowników socjalnych pracujących w terenie,  
- 5 innych pracowników tj. inspektor ds. świadczeń rodzinnych i funduszu alimentacyjnego 
oraz dodatków mieszkaniowych, wychowawca świetlic, asystent rodziny, księgowa, 
sprzątaczka. 
 Pani Radzimska stwierdziła, że politykę społeczną w gminie Kleszczewo realizuje 
OPS we współpracy ze Stowarzyszeniem „Pomagam”, Zespołami Szkół, GOKIS i Zakładem 
Komunalnym. Ośrodek pomaga przezwyciężyć rodzinom trudne sytuacje życiowe udzielając 
zasiłków celowych, celowych specjalnych, okresowych, stałych, świadczeń pieniężnych na 
dożywianie, posiłków i usług opiekuńczych. 
 Pani Halina Michalak – Szczepaniak zwróciła uwagę na potrzebę zagospodarowania 
terenu wokół siedziby OPS- u. Obecny zewnętrzny stan tej placówki wymaga zdaniem Pani 
sołtys gruntownego odnowienia. 
  
Ad. 10 porządku posiedzenia 

Radny Jan Rajchelt poinformował, że Komisja Finansowo – Gospodarcza odbyła 
posiedzenie, którego tematem była promocja i turystyka gminy, fundusz sołecki oraz sprawy 
bieżące gminy. Radny Bytniewski poinformował, że tematem posiedzenia Komisji Oświaty           
i Kultury, była realizacja zadań z zakresu pomocy społecznej na terenie gminy w 2012r., oraz 
sprawy bieżące wynikające z działalności gminy. Radny Lammel poinformował, że tematem 
posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska była działalność Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa  oraz sprawy bieżące gminy.  

 
Ad. 11 porządku posiedzenia 
 Pan Wójt odnosząc się do wypowiedzi Pani Szczepaniak dotyczącej terenu wokół 
Ośrodka Pomocy Społecznej wyjaśnił, że celowym byłoby przeniesienie siedziby                 
tej instytucji w miejsce przestronniejsze z dostępem do  parkingu. Pan Wójt ma nadzieję na 
szybkie sfinalizowanie transakcji zakupu budynków Spółdzielni Usług Rolniczych, które 
mogłyby w przyszłości stanowić wspólną lokalizację dla podmiotów takich jak np.: OPS, 
Zakład Komunalny czy posterunek policji. 

Następnie Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej:  
28.03 – Zgromadzenie Związku Międzygminnego „Gospodarka Odpadami Aglomeracji 
Poznańskiej”, podczas którego uchwalono Wieloletnią Prognozę Finansową na lata                
2013-2041 i wprowadzono zmiany w budżecie Związku na 2013 rok. Zmiany te dotyczą 
przewidywanych wpływów z opłat za odbiór odpadów, dzięki którym dochody Związku 
osiągną poziom ok. 83.000.000zł i przeznaczone zostaną na usługi świadczone przez 
Związek. Zgromadzenie przyjęło także uchwałę określającą wzór deklaracji opłaty                
za gospodarowanie odpadami. Aby maksymalnie rozpowszechnić ją wśród mieszkańców 
gminy zostanie ona załączona do gazetki Samorząd. W podobny sposób kolportowana ma być 
ulotka informacyjna Związku oraz Regulamin Porządkowy Gminy Kleszczewo. 
2.04 – pogrzeb Stanisława Dębowskiego wieloletniego radnego Gminy Kleszczewo. 
6.04 – spotkanie w starostwie powiatowym, w którym uczestniczył Starosta Poznański, 
przedstawiciele Ochotniczych Straży Pożarnych Powiatu Poznańskiego oraz Wójtowie                

 



i Burmistrzowie Gmin Powiatu. W trakcie spotkania przekazano defibrylatory dla jednostek 
Straży Pożarnych  znajdujących się w Krajowym Systemie Ratowniczo - Gaśniczym. Przyjęty 
przez Gminę Kleszczewo defibrylator przekazany został na wyposażenie jednostki 
Ochotniczej  Straży Pożarnej w Kleszczewie, a drugi, który zgodnie z wcześniejszymi 
zapowiedziami gmina zakupiła z własnych środków budżetowych przekazano Jednostce 
Straży Pożarnej w Gowarzewie.  
10.04 – spotkanie z dyrektorami szkół, podczas którego omawiano przede wszystkim kwestie 
dożywiania uczniów i dokształcania nauczycieli. 
13.04 – Turniej Piłki Siatkowej Samorządowców Metropolii Poznań, w którym drużyna 
kleszczewskiego samorządu zajęła III miejsce. 
14.04 – Walne Zgromadzenie Poznańskiej Lokalnej Organizacji Turystycznej, w którym             
po raz pierwszy uczestniczyła Gmina Kleszczewo reprezentowana przez Pana Wójta,  
19.04 –  podpisanie porozumienia w sprawie wspólnego zakupu energii dla 27 podmiotów 
Metropolii Poznań. Wśród nich jest kilka podpoznańskich gmin oraz miasto Poznań                     
z szeregiem miejskich instytucji.  
22.04 – posiedzenie Zarządu Związku Międzygminnego „Schronisko” podczas, którego 
omówione zostały uwagi do dokumentacji projektowej planowanej inwestycji. Pan Wójt 
poinformował, że po zakończeniu prac projektowych ogłoszony zostanie przetarg na budowę 
tego obiektu.  
24.04 – otwarcie Forum Gospodarczego Metropolii Poznań, w ramach którego miało miejsce 
regionalne spotkanie laureatów programu "Gmina Fair Play" 2012. Podczas uroczystości Pan 
Wójt, jako przedstawiciel jednej z 4 wielkopolskich gmin nagrodzonych tym tytułem odebrał 
od Marszałka Województwa Wielkopolskiego list gratulacyjny. 

Pan Wójt zaprosił wszystkich na ekomajówkę, która odbędzie się 4 maja. Zbliżająca 
się impreza w dużej mierze poświęcona będzie ochronie środowiska. Tego dnia w Tulcach, 
Gowarzewie i Kleszczewie do dyspozycji mieszkańców będzie EkoBus - Mobilne Centrum 
Informacji Związku Międzygminnego "Gospodarka Odpadami Aglomeracji Poznańskiej", 
który odwiedzić powinni wszyscy zainteresowani nowymi zasadami gospodarki odpadami 
oraz chętni do pobrania druku deklaracji. Pan Wójt poinformował także, że na początku maja, 
każdy mieszkaniec gminy otrzyma pełną informację odnośnie nowego systemu zbiórki 
odpadów łącznie z deklaracją o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. Wypełnioną deklarację złożyć będzie można u pracownika ZM GOAP                 
w urzędzie gminy. 
 
Ad. 12 porządku posiedzenia 
 Pani Sekretarz poinformowała, że w związku z organizowanym w dniu 9 maja 2013r. 
Zjazdem Samorządowców Metropolii Poznań radni zainteresowani uczestniczeniem w nim 
proszeni są o zgłaszanie się, w celu  potwierdzenia udziału oraz ustalenia ewentualnego 
wspólnego środka transportu.  

Pan Wójt zwrócił uwagę na bardzo atrakcyjny program tegorocznego zjazdu,              
w związku z czym namawia kleszczewskich samorządowców do wzięcia udziału w tej 
imprezie. 
 
Ad. 13 porządku posiedzenia 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady Gminy podziękował 
wszystkim za przybycie i zamknął obrady sesji o godzinie 17:20. 
 
Protokołowała      Za zgodność z przebiegiem obrad 
Magdalena Rakszawska 

  Przewodniczący Rady Gminy 
   Henryk Lesiński 

 


